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XIV SESJA 

Rady Gminy Chybie 
 

Protokół nr XIV/25 

 
Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury, ul. Cieszyńska 2, 43-520 Chybie. Obrady 

rozpoczęto 27 maja 2025 r. o godzinie 15:35, a zakończono o godzinie 17:50 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek 

8. Krzysztof Michalczyk 

9. Grzegorz Ochodek 

10. Artur Śmieja 

11. Marek Śmieja 

12. Janusz Waleczek 

13. Wiesław Wójcikiewicz 

 

Radny nieobecny, usprawiedliwiony: 

1. Jan Szczypka 

2. Kazimierz Żerdka 

 

Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Chybie. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

29 kwietnia 2025 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 kwietnia 2025 r. 

do dnia 13 maja 2025 r. 

7. Informacja dotycząca pomocy społecznej. 

8. Informacja na temat ochrony środowiska. 
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9. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi wraz z rozliczeniem za ostatni 

okres. 

10. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy 

Chybie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Chybie na lata 2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy Chybie 

z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chybie na lata 2025-2033. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

17. Informacja radnych powiatowych na temat prac Rady Powiatu. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie Grzegorz Ochodek serdecznie powitał wszystkich 

zebranych na XIV sesji Rady Gminy, odczytał klauzulę RODO oraz stwierdził kworum. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie przedstawił porządek obrad. Nikt z obecnych na sesji, nie 

złożył wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

Ad. 3. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

Mieszkanka gminy Chybie Maria Pisarek poruszyła trzy tematy. Najpierw zapytała o to, czy 

wszystkie wnioski o przejęcie dróg prywatnych przez gminę, które spełniają określone kryteria, 

będą automatycznie przyjmowane, czy też decyzje będą zależeć od możliwości finansowych 

gminy. Wskazała, że wiele dróg w gminie jest w złym stanie, są wąskie i nieutwardzone. Następnie 

zwróciła uwagę na problem funkcjonowania przychodni w Chybiu. Podkreśliła, że zwiększenie 

liczby lekarzy nie oznacza automatycznie poprawy jakości opieki. Według niej mieszkańcy 

powinni mieć dostęp do stałego lekarza rodzinnego, który zna historię zdrowotną rodziny. Obecny 

system, w którym lekarze przyjmują w różnych godzinach i rzadko, nie zapewnia ciągłości 

leczenia. Dodała, że brakuje również specjalistów i mieszkańcy są pozostawieni sami sobie. 

Trzecim tematem, który poruszyła, był zły stan wałów zapory Goczałkowickiej. Zaznaczyła,  

że wiele osób – również nowych mieszkańców zgłasza zaniepokojenie ich wyglądem. W imieniu 

mieszkańców poprosiła o zaproszenie dyrekcji GPW na wspólne posiedzenie, by omówić kwestie 
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bezpieczeństwa i stan techniczny obiektu. Dodała również, że mimo wcześniejszych próśb, drzewa 

rosnące na wałach nie zostały odpowiednio usunięte, przez co ich obecny stan budzi obawy. 

Wójt Gminy Chybie- Janusz Żydek wyjaśnił, że decyzje o przejmowaniu dróg będą 

podejmowane indywidualnie przez Radę Gminy, a uchwała jedynie reguluje te zasady- każdy 

przypadek będzie oceniany, również pod kątem finansów i potrzeb lokalnych. Co do przychodni, 

wójt podkreślił, że gmina nie ma wpływu na zatrudnianie lekarzy – decyduje o tym podmiot mający 

kontrakt z NFZ. Lekarze rodzinni kierują pacjentów do specjalistów w innych miejscowościach. 

Zapowiedział, że we wrześniu odbędzie się spotkanie z właścicielem przychodni i że temat zostanie 

wtedy szeroko omówiony. W sprawie wałów zaznaczył, że gmina wysłała pisma do GPW i czeka 

na odpowiedź. Sam wójt regularnie chodzi wokół zbiornika i jest świadomy stanu technicznego. 

Podkreślił, że nie ma obecnie zagrożenia dla mieszkańców – wały nie pękają, a uszkodzenia nie są 

strukturalne. Dodał, że nawet pracownicy GPW apelują o interwencje i potwierdzają potrzebę 

działań. Zapewnił, że temat nie został zlekceważony, jednak sytuacja jest skomplikowana również  

z powodu napięć związanych ze zmianami granic administracyjnych, co utrudnia współpracę. 

Podkreślił też, że duże środki mają zostać uruchomione we wrześniu, ale by je wykorzystać, trzeba 

mieć odpowiednią dokumentację, co również wymaga czasu i procedur.  

Maria Pisarek odpowiedziała, że zna sytuację i wie o wystosowanym piśmie, jednak prosi,  

by jeśli nie będzie odpowiedzi, interwencję ponowić. Wskazała, że duże drzewa nie pojawiły się 

nagle – wcześniej, gdy były małe, należało je usuwać. 

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Ochodek przypomniał, że jeszcze w poprzedniej 

kadencji odbyło się spotkanie z kierownikiem zapory, który szczegółowo omówił sytuację i obiecał 

działania, lecz efektów wciąż nie widać. 

Do tematu odniósł się także radny Janusz Waleczek, który poparł Marię Pisarek. Przypomniał,  

że już wcześniej próbował nagłośnić problem wałów, ale został wyśmiany przez poprzednie 

władze. Jego zdaniem zapora obecnie nie spełnia swojej funkcji, a mimo zapowiedzi pieniędzy 

wciąż nie widać. Zasugerował z przekąsem, że bardziej dba się o ptaki niż o bezpieczeństwo ludzi, 

odnosząc się do budowy wysp ornitologicznych. 

Na koniec wójt doprecyzował, że ptasie wyspy i pomosty budował RDOŚ, nie GPW. Pomosty się 

sprawdziły, ale temat wysp nie jest w jego zakresie. Zapewnił raz jeszcze, że sytuacja będzie 

monitorowana i mieszkańcy mogą liczyć na jego zaangażowanie. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Chybie. 

Protokół przyjęto do wiadomości- nie wniesiono do niego uwag. 

Ad. 5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

29 kwietnia 2025 r. 

Informację przyjęto do wiadomości- nie wniesiono do niej uwag. 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 kwietnia  

2025 r. do dnia 13 maja 2025 r. 

Sprawozdanie przyjęto do wiadomości- nie wniesiono do niego uwag. 
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Ad. 7. Informacja dotycząca pomocy społecznej. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Brygida Sikora zwróciła uwagę na główne 

problemy w gminie: trudną sytuację rodzin opiekuńczo-wychowawczych, w których działa 

asystent rodziny, brak wystarczającej liczby lokali socjalnych oraz potrzebę wsparcia osób 

starszych i niepełnosprawnych. Podkreśliła, że ośrodek rozwija działania w tym zakresie, 

wdrażając programy rządowe. 

 

Ad. 8. Informacja na temat ochrony środowiska. 

 

Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek poinformował, że przedstawiona informacja o stanie 

środowiska w gminie zawiera szczegółowy opis działań podejmowanych w zakresie ochrony 

przyrody. Obejmuje ona m.in. informacje o pomnikach przyrody, akcjach proekologicznych, 

zakupach związanych z ochroną środowiska, nasadzeniach drzew na terenach gminnych  

oraz konserwacji rowów. Uwzględniono również dotacje na utrzymanie wód i urządzeń wodnych, 

działania związane z usuwaniem azbestu oraz programy wspierające ochronę powietrza- w tym 

wymianę pieców, kotłów i instalację pomp ciepła. W raporcie znalazły się także dane dotyczące 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. Ujęto również statystyki, takie jak liczba mieszkańców czy stopień osiągniętego 

poziomu recyklingu. 

 

Ad. 9. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi wraz z rozliczeniem  

za ostatni okres. 

Wójt Janusz Żydek poinformował, że w materiałach są zestawienia gospodarki odpadami 

komunalnymi na 2025 rok, obejmujące koszty i masy odpadów z PSZOK-u i posesji, z podziałem 

na miesiące. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Kowalik zauważyła, że w marcu i kwietniu  

2025 r. odebrano mniej odpadów niż w 2024, ale faktury były wyższe – o 30 tys. i 80 tys. zł. 

Zapytała o przyczynę. 

Wójt wyjaśnił, że koszty odbioru zależą nie tylko od ilości odpadów, lecz od rodzaju frakcji. 

Radna Joanna Kowalik potwierdziła, że w ubiegłym roku było podobnie (chodziło jej o odpady 

niesegregowane). 

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek zasugerował, że wyższe koszty mogą wynikać  

z nowej umowy, zwiększonych stawek i częstszych odbiorów odpadów. 

Wójt dodał, że ze względu na okres przejściowy między starą a nową umową szczegółowe 

rozliczenia są skomplikowane, dlatego wymagana jest dokładna analiza przed udzieleniem 

odpowiedzi. 
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Ad. 10. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Kowalik poinformowała, że 19 maja odbyło się 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, podczas którego przeanalizowano wydatki gminy na szkoły 

publiczne w 2024 roku i nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Artur Śmieja powiedział, że 20 maja odbyło się połączone 

posiedzenie Komisji Społecznej, Gospodarki oraz Budżetu, na którym opiniowano materiały 

przygotowane na dzisiejszą sesję. 

 

W godzinach 16:08 do 16:20 nastąpiła przerwa w obradach. 

Po przerwie liczba radnych obecnych na sesji nie zmieniła się. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady 

Gminy Chybie. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Michał Kajstura przedstawił zaproponowane zmiany  

w Statucie i Ordynacji Wyborczej Młodzieżowej Rady Gminy, które mają usprawnić jej działanie  

i lepiej dostosować do potrzeb. Propozycje obejmują m.in. zastąpienie wyrażenia „szkół średnich” 

terminem „szkoły ponadpodstawowe”, wydłużenie kadencji do dwóch lat, obowiązkowe 

posiedzenia co kwartał oraz ujednolicenie terminów wyborów.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV/94/2025 w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej 

Rady Gminy Chybie. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Chybie na lata 2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
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Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek przedstawił projekt uchwały dotyczący przystąpienia  

do sporządzenia strategii rozwoju gminy na lata 2026–2036. Strategia będzie kluczowym 

dokumentem wyznaczającym kierunki rozwoju, uwzględniając potrzeby mieszkańców, 

gospodarkę, środowisko i ład przestrzenny. Dokument ten jest niezbędny do efektywnego 

planowania oraz pozyskiwania środków zewnętrznych, w tym unijnych. Ponadto strategia będzie 

podstawą do opracowania nowego planu ogólnego gminy, który od 2026 roku stanie się 

fundamentem planowania przestrzennego. Podjęcie uchwały jest więc konieczne i uzasadnione. 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata 

2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV/95/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata 2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że chodzi o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi w wys. 20 tysięcy 

złotych na czyszczenie rowu wzdłuż ulicy Wyzwolenia w Chybiu. Wcześniej zwrócono się  

do Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Cieszynie z prośbą o oczyszczenie rowu od ulicy 

Szkolnej do ulicy Podgroble, co jest działaniem związanym z usuwaniem skutków powodzi  

oraz poprawą odprowadzania wód deszczowych. Rów ten zbiera wodę zarówno z drogi,  

jak i przyległych terenów, dlatego interwencja była konieczna. Powiatowy Zarząd zapewnił,  

że przystąpi do prac pod warunkiem podziału kosztów po połowie, co jest standardową praktyką 

w gminie. Całkowity koszt wyniesie około 40 tysięcy złotych, z czego gmina pokryje 20 tysięcy. 

Wójt zaproponował podjęcie uchwały o udzieleniu tej pomocy finansowej, aby systematycznie 

poprawiać stan rowów na terenie gminy i zapobiegać skutkom przyszłych powodzi. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV/96/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu. 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy 

Chybie z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek poinformował, że Powiatowy Zarząd Dróg w Cieszynie 

zwrócił się z prośbą o zwiększenie dofinansowania na remont nawierzchni i chodnika przy ulicy 

Cieszyńskiej (odcinek około 200 m). Pierwotnie w budżecie powiatu zabezpieczono na ten cel  

372 tys. zł, jednak po przetargu okazało się ze koszt zadania wyniesie 423 509 zł. Wójt podkreślił, 

że jest to znacząca kwota, pokazująca aktywny udział gminy w realizacji ważnych inwestycji 

drogowych na swoim terenie. Zaznaczył też, że decyzje o zadaniach i dofinansowaniach są 

transparentne i ustalane wspólnie w ramach Stowarzyszenia Ziemi Cieszyńskiej, a wsparcie 

radnych powiatowych jest kluczowe dla sukcesu tych działań. 
 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 26 listopada  

2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV/97/2025 zmieniającą uchwałę nr VIII/48/2024 Rady 

Gminy Chybie z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu.  
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Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały przed autopoprawką. 

Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

wieloletniej prognozie finansowej gminy Chybie na lata 2025–2033. Wyjaśniła, że w uchwale 

dokonano korekty dochodów i wydatków. Dochody ogółem wynoszą 78 713 818,79 zł, z czego 

dochody bieżące to 64 934 337,80 zł, a dochody majątkowe – 13 779 480,99 zł. Wydatki ogółem 

wynoszą 81 650 897 zł, w tym wydatki bieżące to 64 587 973,59 zł, a majątkowe  

– 17 065 910,38 zł. Dodała, że nadwyżka operacyjna, czyli różnica między dochodami  

a wydatkami bieżącymi, wynosi obecnie 346 364,21 zł. Na koniec dodała, że załącznik dotyczący 

przedsięwzięć pozostaje bez zmian. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie 

na lata 2025-2033. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie przyjęła autopoprawkę wniesioną do projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033 

(wraz z autopoprawką). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV/98/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 
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Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały przed autopoprawką. 

Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak wyjaśniła, że w uchwale dochody bieżące i majątkowe 

tworzą łączne dochody budżetowe, zgodne z wieloletnią prognozą finansową. Podobnie ujęte  

są wydatki – ogólne, majątkowe i bieżące. Deficyt budżetowy wynosi obecnie 2 940 065,18 zł  

i zostanie pokryty wolnymi środkami w wysokości 2 784 450,84 zł oraz nadwyżką budżetową  

155 619,34 zł. Uchwała została uzupełniona o załączniki przedstawione w projekcie uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie przyjęła autopoprawkę wniesioną do projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok (wraz z autopoprawką). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Jan Szczypka, Kazimierz Żerdka 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV/99/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2025 rok. 

 

Ad. 17. Informacja radnych powiatowych na temat prac Rady Powiatu. 

 

Radny Powiatu Cieszyńskiego Piotr Gmuzdek z okazji 35-lecia samorządu złożył wszystkim 

życzenia. Następnie poinformował, że Szpital Śląski w Cieszynie otrzymał dotację w wysokości 

67 mln zł na modernizację oddziału onkologicznego, do tego dochodzi VAT jako wkład własny, 



IR.0002.5.2025.AN 

 

Strona 10 z 14 

 

który pokryje Powiat (łącznie ok. 7,5 mln zł). Wspomniał też o trzech konkursach na dyrektorów 

i poprawkach do projektu ronda. 

Radny Powiatu Mirosław Staniek odniósł się do finansów szpitala, podkreślając, że choć dotacja 

jest wysoka, to VAT nie jest kosztem kwalifikowanym i trzeba wyłożyć dodatkowe środki. 

Przedstawił pismo dyrektora szpitala, który informuje o stracie finansowej szpitala w wysokości 

7,3 mln zł za 2024 rok. Główne przyczyny to niedoszacowanie wyceny procedur medycznych  

oraz problemy kadrowe. Zwrócił uwagę, że sytuacja się poprawia- początkowo planowano stratę 

ponad 21 mln, ostatecznie będzie to około 7 mln. Podkreślił potrzebę dalszego wsparcia 

finansowego powiatu i docenił jednogłośne przyjęcie uchwały o dofinansowaniu. 

Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek poinformował, że koncepcja budowy ronda została już 

przesłana i radni wkrótce otrzymają jej wersję elektroniczną. Wyraził zadowolenie, że projekt 

wchodzi w fazę realizacji. Następnie wójt odniósł się do zakończonego niedawno zadania  

– budowy chodnika przy ulicy Wyzwolenia. Przypomniał, że pierwotnie planowano 

wyremontowanie całego odcinka drogi powiatowej – od ul. Podgrobla do skrzyżowania przy 

Urzędzie Gminy. Jak zaznaczył, inwestycja nie została zrealizowana w całości ze względu na 

wzrost kosztów. Wójt dodał, że Gmina Chybie z własnych środków oraz pozyskanych funduszy 

wybudowała chodnik i położyła nawierzchnię na połowie jezdni. Druga połowa, będąca w gestii 

powiatu, nie została jednak wykonana w całości – brakuje ok. 300 metrów. Wójt zaznaczył,  

że chodzi o fragment szczególnie istotny z uwagi na częste zalewiska. Przypomniał, że wszystkie 

wcześniejsze ustalenia z powiatem i zarządem dróg wskazywały na kompleksowe zakończenie 

zadania. Wójt przyznał, że liczył na realizację całego projektu jeszcze w tym roku, dlatego 

zapewniał mieszkańców o zakończeniu prac. Dodał, że czuje się odpowiedzialny za te obietnice  

i chce, aby radni powiatowi mieli pełną wiedzę o sytuacji. Na koniec wójt zwrócił się z prośbą  

do radnych o wsparcie w doprowadzeniu inwestycji do końca w przyszłym roku. 

Radny Krzysztof Krzempek zwrócił się do radnych powiatowych z prośbą o dopilnowanie,  

by w przyszłorocznym budżecie – oprócz planowanej nakładki asfaltowej na ul. Wyzwolenia- ujęto 

również wzmocnienie wewnętrznego rowu w rejonie posesji Państwa Łacnych. Jak zaznaczył, 

teren w tym miejscu jest pochylony, droga „ucieka” w stronę rowu, co stwarza zagrożenie dla 

użytkowników. Radny zasugerował zastosowanie odpowiedniej technologii zabezpieczającej  

np. muru oporowego aby problem nie powrócił. Dodał również, że zgłaszał już na komisji potrzebę 

zaasfaltowania odwiertów kontrolnych w nowej nakładce na ul. Wyzwolenia. Część z nich  

– od sklepu Lewiatan do ul. Bocznej – została już naprawiona. Jednak od ul. Bocznej  

do ul. Podgroble wciąż pozostają cztery niezałatane otwory, które mogą powodować uszkodzenia 

nawierzchni w okresie zimowym.  

 

Ad. 18. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie poinformował o najbliższych posiedzeniach: 

 5 czerwca – posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

 16 czerwca – Komisja Społeczna (wyjazdowa – objazd szkół i przedszkoli), 

 17 czerwca – komisja połączona, przedsesyjna, 

 24 czerwca – sesja Rady Gminy. 
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Wójt Janusz Żydek pogratulował Grażynie Uchyle-Godziek nominacji do Rady Seniorów 

Powiatu Cieszyńskiego i wyraził nadzieję, że będzie reprezentować Gminę Chybie w tym ważnym 

ciele doradczym, dbającym o interesy seniorów. 

Grażyna Uchyła-Godziek prezes Towarzystwa Miłośników Zarzecza, wyraziła wdzięczność  

za zaufanie. Zapowiedziała, że będzie aktywnie działać na rzecz seniorów oraz przekazywać 

informacje o pracach rady.  

Radny powiatowy Mirosław Staniek poinformował, że 9 czerwca odbędzie się posiedzenie 

komisji powiatowej, która wybierze członków Rady Seniorów spośród 48 zgłoszonych 

kandydatów. Zapewnił, że kandydatura Grażyny Uchyły-Godziek ma pełne wsparcie i jej wybór 

to – jak określił – „czysta formalność”. 

Radny Artur Śmieja przypomniał o swojej wcześniejszej prośbie dotyczącej oznakowania granic 

miejscowości Gminy Chybie – szczególnie przy wjazdach od strony gmin sąsiednich (Skoczów, 

Strumień, Jasienica). Zauważył, że na odcinku między ul. Wiśniową w Zabłociu, a ul. Reja  

w Mnichu pojawiły się znaki informacyjne, jednak – jak się okazało – zostały one zamontowane 

przez Gminę Strumień. Obecnie tablice z nazwą „Mnich” zniknęły, choć słupki pozostały, co – 

zdaniem radnego – wygląda nieestetycznie i budzi wątpliwości. Radny zasugerował, że Gmina 

Chybie mogłaby podjąć rozmowy z Gminą Strumień w celu wspólnego uzupełnienia oznakowania.  

Wójt potwierdził, że temat oznakowania granic miejscowości jest znany i był wcześniej zgłaszany. 

Przypomniał, że pierwotnie planowano montaż tzw. „witaczy”, jednak środki zostały przeznaczone 

na inne zadania w ramach Inicjatywy Sołeckiej. Zapewnił, że w przyszłości gmina wróci do tego 

tematu, a oznakowanie zostanie uzupełnione we własnym zakresie.  

Przewodniczący Komisji Społecznej Michał Kajstura zaprosił na ostatnią sesję Młodzieżowej 

Rady Gminy, która odbędzie się 18 czerwca o godzinie 15:00 w Centrum Sportowo-Rekreacyjnym 

w Mnichu. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Marek Śmieja zgłosił potrzebę remontu barierki  

nad ciekiem wodnym przy ul. Ogrodniczej 33a oraz zapytał o stan prawny dotyczący ulicy 

Broniewskiego. 

W odpowiedzi Wójt Janusz Żydek poinformował, że zgłoszenie w sprawie barierki zostało 

przyjęte i przekazane do realizacji. W kwestii ulicy Broniewskiego wyjaśnił, że po spotkaniu  

z mieszkańcami przygotowano kompletną dokumentację niezbędną do przejęcia drogi przez 

gminę. Mieszkańcy aktywnie włączyli się w proces ustalania właścicieli działek, a radca prawny 

gminy osobiście odwiedzał teren, zbierając potrzebne informacje i zgody. Całość dokumentów 

została podpisana i przekazana do wojewody celem dalszej procedury. Gmina oczekuje teraz na 

decyzję wojewody, która potwierdzi właściwy tryb postępowania lub wskaże inny kierunek. Wójt 

podkreślił, że sprawa została podjęta dzięki zaangażowaniu radnych i mieszkańców i ma nadzieję, 

że zmierza w dobrym kierunku. 

Radny Krzysztof Krzempek poinformował, że dwa tygodnie temu uczestniczył w wizytacji 

zapory Jeziora Goczałkowickiego na zaproszenie kierownika Andrzeja Siudego. Przedstawiono 

mu szczegółowe informacje dotyczące stanu technicznego zbiornika oraz prowadzonych prac 
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płetwonurków przy uszczelnianiu śluz. Potwierdził, że obecny, obniżony poziom wody  

w zbiorniku jest celowy – umożliwia on kontrolę powodziową i zabezpiecza teren przed 

ewentualnym zalaniem, a nie wynika z zagrożenia rozszczelnienia wałów. Utrzymywany poziom 

pozwala także na bezpieczne zaopatrywanie Śląska w wodę. Radny Krzempek przekazał również 

informacje ze spotkania w Nadleśnictwie w Bielsku-Białej, w którym uczestniczył wspólnie  

z radnymi Brygidą Janik oraz Krzysztofem Gandzlem. Rozmawiano m.in. o możliwości przejęcia 

przez gminę działki położonej u zbiegu ulic Targowej, Wyzwolenia i Sportowej – Nadleśnictwo 

wyraziło chęć zamiany tego terenu lub oddania go w dzierżawę wieczystą. Nadleśnictwo 

zainteresowane jest również przejęciem ul. Zielonej, a także jest otwarte na współpracę przy 

czyszczeniu rowów melioracyjnych i budowie niewielkich zbiorników retencyjnych w rejonie 

Podgrobla. W przypadku dróg gminnych wykorzystywanych do transportu drewna (np. ul. Leśna), 

Lasy Państwowe mogą partycypować w kosztach ich remontu. 

Radny Krzysztof Gandzel uzupełnił, że Nadleśnictwo, po latach zakazu zbywania gruntów, 

obecnie ma zgodę na ich zamianę lub przekazywanie samorządom. Jako przykład podał 

współpracę ze Szczyrkiem. Nadleśnictwo wyraziło chęć kontynuowania corocznych spotkań  

i dalszej współpracy. Trwają także wstępne rozmowy o ewentualnym poprowadzeniu ścieżki 

rowerowej w stronę Landeka. Na zakończenie radny Gandzel zaprosił wszystkich mieszkańców na 

obchody 100-lecia miejscowej straży pożarnej oraz festyn strażacko-sołecki, który odbędzie się w 

sobotę na boisku RKS Cukrownik. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek poruszył dwie kwestie: poprosił o harmonogram 

remontów poboczy oraz zapytał o aktualną sytuację hali sportowej. 

W odpowiedzi wójt Janusz Żydek przekazał, że wszystkie zaplanowane remonty poboczy i dróg 

tłuczniowych mają zostać wykonane do końca czerwca. Odniósł się również do sytuacji hali 

sportowej: hala jest formalnie dopuszczona do użytku i spełnia zalecenia straży pożarnej, ale 

obecnie nie jest wykorzystywana z powodu braku najemcy (RKS Cukrownik zawiesił użytkowanie 

obiektu od kwietnia). Gmina kontynuuje działania techniczne – planowane są prace związane  

z modernizacją instalacji PPOŻ (koszt ok. 200 tys. zł) oraz wymianą pieca przed sezonem 

grzewczym (koszt szacowany nawet do 200 tys. zł). Dodatkowo trwa wybór wykonawcy 

dokumentacji termomodernizacyjnej hali. Gmina planuje również zgłoszenie obiektu do programu 

w ramach ustawy o ochronie ludności, co może umożliwić refinansowanie kosztów poniesionych 

na modernizację, jeśli hala zostanie zakwalifikowana jako obiekt strategiczny. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Wójcikiewicz nawiązał do wcześniejszych rozmów  

z wójtem i wspólnych działań podejmowanych po jesiennych podtopieniach. Podkreślił,  

że kluczowym problemem w rejonie ul. Bielskiej jest tzw. "wąskie gardło" – zbyt mały przepust 

pod drogą powiatową, który w czasie intensywnych opadów powoduje spiętrzanie wód Zawistnej, 

zagrażając okolicznym zabudowaniom przy ul. Cieszyńskiej i Topolowej. Zwrócił się z prośbą  

o aktualne informacje w tej sprawie. 

Wójt Janusz Żydek poinformował, że jeden z właścicieli działek przebiegających wzdłuż 

Zawistnej wyraził zgodę na nieodpłatne przekazanie gruntu gminie – procedura przejęcia została 

już rozpoczęta, choć potrwa jeszcze kilka miesięcy. Pozostali właściciele nie zgodzili się  

na przekazanie swoich działek, ale zadeklarowali samodzielne przeprowadzenie czyszczenia  

i pogłębienia rowów. Wójt potwierdził również, że trwają rozmowy z powiatem w sprawie 
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wspomnianego przepustu pod ul. Bielską, jednak podkreślił, że sensowne działania w tym zakresie 

można będzie podjąć dopiero po uporządkowaniu koryta Zawistnej od strony gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady zaznaczył, że warto już teraz poinformować powiat o planowanych 

działaniach, by mógł przygotować się do prac. Wójt dodał, że nie ma szans, aby formalności 

związane z przejęciem działki zakończyły się do września, ale gmina konsekwentnie zmierza  

w kierunku realizacji tego zadania. 

Radny Krzysztof Michalczyk poruszył kwestię remontu chodnika przy parafialnym kościele  

w Zaborzu wskazując, że choć prace wokół kościoła prowadzone są przez parafian, to odcinka 

chodnika przy drodze powiatowej nie można ruszyć bez odpowiednich planów i zgód ze strony 

powiatu. Radny przypomniał, że od ponad dekady gmina składa wnioski o budowę chodnika  

w kierunku stacji PKP, jednak do tej pory nie udało się ich zrealizować. Dodatkowo zwrócił uwagę 

na problem suchych konarów drzew przy ul. Czereśniowej, które mogą stanowić zagrożenie,  

a także na nierozwiązane zapadlisko powstałe po zeszłorocznej powodzi, które również znajduje 

się przy drodze powiatowej. 

Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek potwierdził, że kwestie związane z drzewami i zapadliskami 

zostały zgłoszone do powiatu, a gmina przygotowuje projekt chodnika przy ul. Darwina, który 

również znajduje się na drodze powiatowej i jest zgłoszony do budżetu. Podkreślił, że sprawa 

chodnika przy ul. Czereśniowej jest od dawna podejmowana w kontaktach z powiatem, a dokładna 

odpowiedzialność za pielęgnację drzew jest jeszcze ustalana. 

Radny powiatowy Mirosław Staniek zadeklarował chęć współpracy, proponując wspólny objazd 

terenu i sporządzenie dokumentacji zdjęciowej, aby ustalić, które drzewa wymagają interwencji. 

Zaznaczył, że skuteczne działanie wymaga konkretnych zgłoszeń i współpracy z władzami 

powiatu. Jednocześnie przypomniał, że większe inwestycje, takie jak budowa chodników, 

wymagają czasu, odpowiednich procedur i środków finansowych, ale powiat jest otwarty na ich 

realizację w przyszłości. 

Radny Krzysztof Krzempek wrócił do tematu przepustu pod ul. Bielską przy blokach. Zapytał, 

czy istnieje połączenie kanału przy blokach z wodami odprowadzanymi z „ptasiego osiedla”. 

Przypomniał, że kiedy działała cukrownia, wody były tam przepompowywane do dużego stawu, 

dalej do małego, a następnie betonowym kanałem odprowadzane pod przepustem do Zawistnej. 

Pytał, czy ten kanał jest połączony z kanałem pod ul. Cieszyńską, który biegnie pod zasypanym 

stawem. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek, wyjaśnił, że z ul. Cieszyńskiej odprowadzana jest 

woda osobnym kanałem o średnicy około 1000–1200 mm, który biegnie nie pod stawem, lecz jego 

brzegiem, i istnieje od dawna. 

Wójt Janusz Żydek zwrócił uwagę na pilną potrzebę znalezienia tzw. „gazdów” na tegoroczne 

dożynki. Podkreślił, że są to skomplikowane i długotrwałe działania wymagające zgód policji, 

powiatu i innych instytucji. Zachęcał radnych i mieszkańców do wskazywania osób chętnych do 

współpracy, zapewniając, że osobiście wesprze takie działania. Zwrócił też uwagę, że wiele osób 

obawia się wystąpień publicznych, dlatego rozmowy mogą odbywać się bez konieczności 

formalnych wystąpień. 
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Ad. 19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, sesję zakończono o godzinie 17:50. 

 

Załączniki: 

1. Nagranie sesji. 

2. Zawiadomienie o terminie zwołania sesji. 

3. Lista obecności radnych. 

4. Lista obecności gości. 

5. Zarządzenie nr IR.0050.1.40.2025 Wójta Gminy Chybie z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie propozycji 

porządku obrad XIV Sesji Rady Gminy Chybie. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie podjętych na sesji, w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od 16 kwietnia 2025 r. do dnia 13 maja 2025 r. 

8. Informacja dotycząca działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chybiu w okresie od stycznia 

2024 r. do grudnia 2024 r. 

9. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej  

za okres od stycznia 2024 r. do grudnia 2024 r. 

11. Ochrona środowiska w Gminie Chybie w 2024 r. 

12. Dane dot. gospodarki odpadami komunalnymi. 

13. Informacja o dochodach i wydatkach dotycząca opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Chybie z dnia 19 maja 2025 r. 

15. Opinie Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu Rady Gminy Chybie z dnia 20 maja 

2025 r. 

16. Uchwała nr XIV/94/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 27 maja 2025 r. w sprawie zmiany Statutu 

Młodzieżowej Rady Gminy Chybie. 

17. Uchwała nr XIV/95/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 27 maja 2025 r. w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata 2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

18. Uchwała nr XIV/96/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 27 maja 2025 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

19. Uchwała nr XIV/97/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 27 maja 2025 r. zmieniająca uchwałę nr VIII/48/2024 

Rady Gminy Chybie z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu. 

20. Autopoprawka projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 

2025-2033. 

21. Uchwała nr XIV/98/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 27 maja 2025 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

22. Autopoprawka projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

23. Uchwała nr XIV/99/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 27 maja 2025 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2025 rok. 
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